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ساکت الهامی از هوادار جدا شد
ســرمربی هوادار تهران به 
همکاری با این باشــگاه پایان 
ایسنا، ساکت  به گزارش  داد. 
الهامی، ســرمربی تیم هوادار 
تهران در پایــان قراردادش با 
انتشار پستی از این تیم جدا 
شد. مسئولان تیم هوادار پس 
از جدایــی الهامی از این تیم 
باب مذاکره با چند مربی را آغاز کرده اند که علیرضا منصوریان جدی ترین گزینه 
برای هدایت این تیم تهرانی است. هوادار تهران در لیگ بیست و دوم با هدایت 
الهامی با کسب ۳۳ امتیاز در رده دهم جدول قرار گرفت و در جام حذفی نیز در 
جمع ۴ تیم پایانی بود که با شکست مقابل پرسپولیس از این مسابقات کنار رفت.

نوراللهی به لیگ قطر نزدیک شد
روزنامــه الوطن قطر اعلام 
کــرد که احمــد نوراللهی در 
آســتانه توافق بــا یک تیم از 
این لیگ اســت. بــه گزارش 
ایسنا ، قرارداد احمد نوراللهی 
بــا  الاهلی به پایان رســیده 
اســت و این بازیکن باتجربه 
در شرایط کنونی بازیکن آزاد 
است. باوجود  آنکه تیم های پایتخت نشین امارات به جذب نوراللهی علاقه دارند 
اما او از لیگ ستارگان قطر هم با پیشنهاد مواجه شده است. روزنامه الوطن قطر 
در شماره امروز خود نوشت که نوراللهی به لیگ ستارگان قطر نزدیک شده است 
و در آســتانه توافق با یک تیم اســت. این روزنامه قطری در  ادامه گزارش خود 
نوشت: نوراللهی پیش از این هم مورد توجه باشگاه الوکره قرار گرفته است و فصل 
قبل هم با پیشــنهاد الغرافه مواجه شد اما در نهایت در لیگ امارات ماندنی شد. 
باتوجه به اینکه امید ابراهیمی هافبک ایرانی الوکره از این تیم جدا شده است این 
احتمال زیاد است که باشگاه قطری نوراللهی را به عنوان جایگزین او انتخاب کند.

آرزوی نیمار برای پیوستن به شیاطین سرخ
رسانه انگلیســی از علاقه 
ســتاره برزیلی بــرای حضور 
به  داد.  اولدترافورد خبــر  در 
گزارش فــارس، یک روزنامه 
انگلیســی مدعی شده نیمار 
علاقه مند به حضــور در تیم 
منچســتریونایتد در تابستان 
است و قصدی برای جدایی از 
پاری سن ژرمن ندارد مگر اینکه پیشنهادی از شیاطین سرخ دریافت کند. به نظر 
می رســد داستان نیمار ۳۱ ساله و باشگاه پاریسی به پایان خود نزدیک می شود 
چراکه تیم فرانسوی پس از سال ها ناکامی در فتح لیگ قهرمانان اروپا، قصد دارد 
پروژه تازه ای را با افراد جدید آغاز کند. رابطه هواداران پاری سن ژرمن با نیمار که 
در طول ۲ فصل گذشــته با مصدومیت های پی در پی دســت و پنجه نرم کرده 
اســت نیز اخیراً شکرآب شده و احتمال جدایی ســتاره برزیلی از این تیم قوت 
گرفته است. حالا روزنامه »سان« مدعی شده نیمار که چهار سال از قراردادش با 
پاریسی ها باقی مانده است، تنها به پیشنهاد منچستریونایتد »بله« خواهد گفت.

اریک تن هاگ، ســرمربی منچســتریونایتد نیز به شدت خواهان حضور یک 
مهاجم با کیفیت در کنار مارکوس رشفورد است و نیمار می تواند گزینه جذابی 

برای شیاطین سرخ باشد.

لوئیس انریکه گزینه هدایت عربستان؟
رئیس فدراســیون فوتبال 
عربســتان به احتمال حضور 
لوئیس انریکــه روی نیمکت 
تیم ملی فوتبال این کشــور 

واکنش نشان داد.
به گزارش ایسنا، تیم ملی 
فوتبال عربستان با هدایت اروه 
رنــار در جــام جهانی ۲0۲۲ 
قطر توانست با شکست آرژانتین دســت به کار بزرگی بزند هر چند که آنها در 
نهایت از صعود به مرحله حذفی بازماندند. اروه رنار فرانسوی بعد از جام جهانی 
تصمیم به جدایی از عربســتان گرفت تا هدایت تیم ملی  فوتبال زنان فرانسه را 
برعهده بگیرد. فدراســیون فوتبال عربستان هنوز جایگزین رنار را انتخاب نکرده 
است. از لوئیس انریکه به عنوان یکی از گزینه های جدی نیمکت عربستان سخن 
به میان می آید که این باعث شــد تا یاســر المسحل واکنش نشان دهد. رئیس 
فدراسیون فوتبال عربستان مذاکره با لوئیس انریکه را رد و اعلام کرد که او جزو 
گزینه های فدراسیون این کشور نیست. او گفت: با گزینه های مورد نظر مذاکرات 
خوبی داشــته ایم. با ســه گزینه اروپایی در حال مذاکره هستیم و در ماه نوامبر 

سرمربی جدید معرفی می شود.

پیام غیرمستقیم دی ماریا برای ژاوی
هافبک آرژانتینی یوونتوس 
که ســابقه حضــور در رئال 
مادریــد را در کارنامه دارد از 
ابراز علاقه خود به ســرمربی 
آبی اناری ها ســخن به میان 
ایسنا، آنخل  آورد. به گزارش 
دی ماریــا در گفت وگویــی 
تلویزیونــی از ژاوی به عنوان 
بازیکن مورد علاقه اســپانیایی خود یاد کرد. او گفت: بازیکن اســپانیایی که به 
سبک بازی او علاقه زیادی داشتم ژاوی بود. من او را به دیگر بازیکنان اسپانیایی 
ترجیح می دهم. روزنامه الموندو دیپورتیو اســپانیا اعلام کرد این اظهار نظر دی 
ماریا پیامی غیر مستقیم برای ژاوی است و این بازیکن می خواهد بگوید به حضور 
در بارســلونا علاقه دارد. دی ماریا ۳۵ ساله در تابستان سال قبل هم به بارسلونا 
نزدیک شــد اما در نهایت این انتقال صورت نگرفت. او رابطه بســیار صمیمی با 
لیونل مســی دارد و در صورت بازگشــت این بازیکن، احتمال حضور او  هم در 
آبی اناری ها زیاد است. قرارداد دی ماریا با یوونتوس تابستان سال جاری به پایان 
می رسد و او بعد از دیدار برابر اودینزه در هفته پایانی رقابت های سری آ بازیکن 

آزاد خواهد شد و می تواند به راحتی راهی آبی اناری ها شود. 

آزمون در ترکیب بدترین های بوندس لیگا 
روســیه  رســانه های 
علاقه منــد به حضــور دوباره 
»سردار آزمون« در لیگ این 
کشــور هســتند. به گزارش 
فــارس، پــس از اینکه یک 
رســانه آمریکایــی، ســردار 
آزمون مهاجم ملی پوش ایرانی 
تیــم بایر لورکــوزن آلمان را 
در ترکیب ۱۱ نفره بدترین های بوندس لیگا قرار داد، یک رســانه روســی درباره 
بازگشــت او به فوتبال روسیه گمانه زنی کرد.  وبگاه »اسپورت اکسپرس« روسیه 
 ESPN نوشته آزمون فصل خوبی را در لورکوزن سپری نکرد و رسانه آمریکایی
او را در کنار مانوئل نویر و سادیو مانه بازیکنان مشهور بایرن مونیخ در  ترکیب ۱۱ 
نفره بدترین های فصل ۲0۲۳-۲0۲۲ بوندس لیگای آلمان قرار داد. بازیکنان سابق 
تیم های روبین کازان، روستوف و زنیت سن پترزبورگ که در تابستان گذشته از 
فوتبال روسیه راهی آلمان شد، در ۲۳ بازی خود برای لورکوزن، چهار گل و یک 
پاس گل ثبت کرد. آزمون ۲۸ ســاله در تیم زنیت ســه قهرمانی لیگ، یک جام 
حذفی و دو ســوپرجام روسیه را از آنِ خود کرد و در فصل ۲0۲0-۲0۱۹ عنوان 
آقای گلی را نیز تصاحب کرد. او همچنین به عنوان بهترین بازیکن لیگ روسیه در 
فصل ۲0۲۱-۲0۲0 انتخاب شد. وبگاه روسی با اشاره به عملکرد ضعیف آزمون 
در فوتبال آلمان، از خوانندگان خود پرســید: آیا زمان بازگشت سردار به فوتبال 

روسیه فرا رسیده است؟ 

نگاه

رئیس فدراسیون دوچرخه سواری علت اینکه یک رکابزن 
۴۸ ســاله را به مسابقات جاده قهرمانی آسیا اعزام می کند، 
بیان کرد. رسول اسدی در گفت و گو با ایسنا درپاسخ به این 
پرسش که حسین عسگری دوچرخه سوار باتجربه ای است 
اما در ســن ۴۸ سالگی به ســر می برد و چرا او به مسابقات 
دوچرخه ســواری جاده قهرمانی آســیا ۲0۲۳ تایلند اعزام 
می شــود و بهتر نیست بجای او یک رکابزن جوان و آینده 
دار اعزام شــود؟ بیان کرد: در حال حاضــر این رویکرد در 
فدراسیون ها وجود دارد، به فردی که الان بهترین است اما از 
لحاظ سنی آینده ای ندارد، میدان بدهیم یا کسی که صرفا 
آینده دارد. ما ســعی می کنم هر دو را مدنظر قرار دهیم. ما 
الان، هــم به مدال نیاز داریم و هــم آینده نگری را در نظر 
داریــم. او ادامه داد: البته من مســتقیما در انتخاب نفرات 

دخالتی نداشتم و اختیار را به بخش فنی دادم. 
هرچند خودم نیز مشکلی در این موضوع نمی بینم چون 
هم ورزشــکار جوان در تیم داریم و هم باتجربه. حســین 
عسگری در تایم تریل انفرادی با فاصله اول شد و اگر رکابزنی 
نزدیک به او یا مســاوی بود حتما  گزینه جوان تر را انتخاب 
می کردیم و حتما این توصیه را به بخش فنی می کردم اما 

او الان با بقیه فاصله دارد.
درقهرمانیآسیامدالمیگیریم

اســدی در پاسخ به این پرســش که با توجه به درپیش 
بودن بازی های آسیایی، رکابزنان با حضور در قهرمانی آسیا 

محک می خورند و فکــر می کند چقدر امکان گرفتن مدال 
وجود دارد؟ تاکید کرد: پیش بینی من این اســت که مدال 
بگیرنــد چون ۷0- ۸0 درصد فراینــدی که باید انجام می 

دادیم تا به مدال برسیم را پشت سرگذاشتیم. 

مسابقه ای را از دســت ندادیم و در شرایط سخت مالی، 
رکابزنــان را به ترکیه اعزام کردیم و مســابقات داخلی را با 

کیفیت خوب و منظم برگزار کردیم.
تا جایی که از دســتمان برمی آمد رکابزنان را در شرایط 

مسابقه قراردادیم.
علتپرداختنکردنجوایز
مسابقهدوچرخهسواری

رئیس فدراســیون در مورد علت اینکه فدراسیون جوایز 
مســابقات سرخه حصار را هنوز به حســاب رکابزنان واریز 
نکرده و تنها شماره حساب گرفته است، گفت: مشکل اداری 
وجود داشــت و حکم خزانه دار از سوی وزارت ورزش صادر 
نشــده بود. ما نتوانســته بودیم ریالی از حساب فدراسیون 
برداشت کنیم اما الان حکم صادر شده است و مراحل اداری 

انجام شود، جوایز را واریز می کنیم.
انتخاباتمشکلحقوقیندارد

او در پاســخ به این پرسش که چرا هنوز نامش در سایت 
اتحادیه جهانی وارد نشده است، گفت: ما درخواست کردیم 
که این کار انجام شود اما فرایند کاری آنها کند است. حتی 
به ما نگفته اند که مشکلی وجود دارد یا خیر. بعداز انتخابات 
فدراسیون چند سوال از ما پرسیدند که شفاف پاسخ دادیم. 
در اجــلاس اندونزی نیز من توضیحــات لازم را به رئیس 
اتحادیه جهانی و رئیس کنفدراســیون آسیا دادم و شبهاتی 
که داشــتند را پاسخ دادم. کنفدراسیون آسیا هم نامه تایید 
انتخابات فدراسیون را به اتحادیه جهانی ارسال کرد. رونوشت 
آن را به ما و کمیته ملی المپیک هم ارسال کرد. کمیته ملی 
المپیک هم انتخابات فدراســیون را تایید کرده است. فکر 

می کنم مشکل خاصی از لحاظ حقوقی نیست.

اگر اتفاق خاصی رخ ندهد، شاهد حضور یک مربی یونانی 
باتجربه در لیگ برتر فوتبال خواهیم بود؛ مردی ۵۴ ساله که 

احتمالا روی نیمکت گل گهر خواهد نشست.
به گزارش »ورزش سه«، مدیران باشگاه گل گهر سیرجان 
از چند ماه قبل و با جدایی امیر قلعه نویی با چالش هایی روی 
نیمکت خود مواجه شدند. آن ها بعد از حضور قلعه نویی در 
راس کادرفنی تیم ملی، سعید الهویی، دستیار او، را به عنوان 
ســرمربی موقت انتخاب کردند و تــا پایان فصل به ترکیب 

کادرفنی خود دست نزدند.
حالا با پایان فصل و با توجه به حضور دائمی الهویی کنار 
قلعه نویی در تیم ملی، مدیران باشگاه سیرجانی به دنبال یک 
سرمربی جدید برای تیم خود در لیگ بیست وسوم هستند.
همان طور که در رســانه ها هم اعلام شده، اولویت اصلی 
مدیران گل گهر برای انتخاب ســرمربی جدیدروی مربیان 
خارجی است و در این رابطه مذاکرات متعددی نیز با برخی 
چهره های مربیگری در فوتبال اروپا انجام شده است. اگرچه 
نام هایی در برخی رسانه ها به عنوان سرمربی بعدی گل گهر 
مطرح شده اما بر اساس کسب اطلاع خبرنگار ما اصلی ترین 
گزینه باشگاه سیرجانی برای سپردن نیمکت خود به او یک 

مربی باتجربه یونانی است.
اوزونیدوسدرآستانهتوافقباگلگهر

مدیــران گل گهــر در روزهای گذشــته مذاکرات خود 
را با یک مربی سرشــناس یونانی شــروع کرده اند؛ ماریوس 
اوزونیدوس مربی ۵۴ ساله ای است که با کوله باری از تجربه 
و چندین قهرمانی در کشور خود با سیرجانی ها به توافقات 
اولیه رسیده و اگر اتفاق خاصی رخ ندهد به زودی برای عقد 

قرارداد و معارفه راهی ایران خواهد شد.

در فوتبــال ایران مربیان خارجی متعددی در ســالیان 
گذشــته حضور یافتند اما یونانی ها تعدادشان بسیار اندک 
بوده اســت. اوزونیدوس در صورتی که انتقالش به گل گهر 
قطعی شــود،  دومین یونانی ای خواهد بود که روی نیمکت 
یک تیم ایرانی می نشیند. در سال های نه چندان دور یوانیس 
توپالیدیس اولین مربی یونانی لقب گرفت که به ایران آمد و 
بعد از یک دوره دستیاری به عنوان سرمربی تیم منحل شده 

راه آهن مدتی کار کرد.
گزینهاصلیگلگهررابهتربشناسید

اوزونیدوس مربی ۵۴ ســاله ای اســت که از سال ۲00۴ 
تا همین چند هفته قبل بــه صورت مداوم به مربیگری در 
تیم های مختلف پرداخته و جالب است که هیچ وقت بیکار 
نبوده است. او در دوران بازی یکی از ملی پوشان سرشناس 
فوتبال یونــان بود. اوزونیدوس که در پســت فوروارد توپ 
مــی زد، در تیم های بزرگی بازی کــرده و ۴۹ بازی ملی و 

۴ گل برای تیم ملی یونان در کارنامه اش ثبت شده است.
این یونانی باسابقه چندی قبل از آنکه تیم ملی یونان به 
عنوان قهرمانی در یورو ۲00۴ برسد، در ۳6 سالگی از فوتبال 
خداحافظی کرده، در حالی که می توانست به کار خود ادامه 
بدهد و شیرین ترین قهرمانی اروپایی یونان در فوتبال را به 

دست بیاورد.
ســرمربی مد نظر گل گهر ســیرجان در تیم های بزرگ 
فوتبال یونان به عنوان سرمربی کار کرده و افتخارات مهمی 
را نیز به دســت آورده است. او در پاناتینایکوس، آ ا ک آتن، 
آپوئل و... کــه تیم های مطرح یونان هســتند و همچنین 
در لیگ رومانی ســرمربی بوده و چنــد عنوان قهرمانی در 

کارنامه اش به عنوان سرمربی دیده می شود.

دو ســال آخر ســرمربیگری اوزونیدوس در خاورمیانه 
ســپری شــده،  جایی که او هدایت الفیصلی عربســتان را 
برعهده داشــته و در لیگ قهرمانان آسیا نیز سابقه نشستن 

روی نیمکت دارد.
اوزونیدوسایرانیهارامیشناسد

مربی ای که احتمالا در روزهای آینده با حضور در ایران 
هدایت گل گهر را برعهده خواهد گرفت، ســابقه همکاری 
بــا بازیکنان ایرانی را هم دارد. کریم انصاری فرد و مســعود 
شجاعی در فصل ۲0۱۵-۲0۱6 لیگ یونان در تیم پانینیوس 
شــاگرد اوزونیدوس بودنــد و جزء مهره هــای موثر تیم او 

محسوب می شدند.
همچنین سال گذشــته اوزونیدوس به عنوان سرمربی 
الفیصلی عربستان مقابل فولاد ایران با هدایت جواد نکونام 

در یک شانزدهم نهایی لیگ قهرمانان آسیا به میدان رفت. 
آن مسابقه را فولاد با نتیجه یک بر صفر برد تا مربی یونانی و 

تیم سعودی از صعود به مراحل بالاتر بازبمانند.
یکخارجیجدیدوجذابدرلیگبرتر

حضــور یک ســرمربی خارجی دیگر در فوتبــال ایران 
می تواند بــه جذابیت های لیگ برتر اضافه کند. اوزونیدوس 
با مدیران گل گهر توافقات اولیه را به دست آورده و فقط باید 
بر سر برخی جزییات به تفاهم برسند. باید دید طی روزهای 
آینده چــه اتفاقاتی رخ می دهد و این مربی هدایت گل گهر 
را برعهده خواهد گرفت یا نه. مربی ای که در صورت حضور 
در ایران دومین سرمربی خارجی تاریخ گل گهر بعد از وینکو 
بگوویچ )که با این تیم به لیگ برتر صعود کرد( محســوب 

خواهد شد.

واکنش رئیس فدراسیون به اعزام رکابزن ۴۸ ساله به قهرمانی آسیا

گزینه اصلی هدایت گل گهر سیرجان لو رفت

ملــی پوش دوومیدانی ایران بعد از شکســت رکورد ملی 
دوی ۱00 متر گفت: امیدوارم با همین شــرایط خوب پیش 

بروم و مدال قهرمانی آسیا در فضای باز را بگیرم.
به گزارش  مهر، مســابقات دوومیدانی بین المللی ارزروم 
ترکیه از با حضور دوندگان کشــورمان آغاز شــده است. در 
این روز ســه نماینده ایران در دوهای ۱00 و ۴00 مانع زنان 

و ۴00 متــر مردان مدال طلا گرفتنــد. در این بین حمیده 
اســماعیل نژاد ضمن کســب مدال طلا در مــاده ۱00 متر 
توانســت رکورددار دوهای سرعت کشورمان در این ماده هم 
بشود. وی با شکستن رکورد فرزانه فصیحی المپین ایران در 

توکیو، حالا سریع ترین دونده زن ایران است.
مریم طوسی با رکورد ۱۱ ثانیه و ۴۵ صدم ثانیه رکورد دار 

این ماده در ایــران بود و لقب دختر باد را به خود اختصاص 
داده بود. بعد از وی فرزانه فصیحی توانست با ثبت زمان ۱۱ 
ثانیه و ۴۴ صدم ثانیه گوی سبقت را از مریم ربوده و در صدر 
برترین دوندگان ایران قرار بگیرد و به واسطه همین عملکرد 

خوب خود راهی المپیک توکیو شد.
حالا حمیده اســماعیل نژاد دختر ۲۵ ســاله دوومیدانی 
کشورمان از سبزوار توانست در دومین مسابقه فصل خود این 
رکورد را بهبود ببخشد و زمان ۱۱ ثانیه و ۴۳ صدم ثنیه را در 

دوی ۱00 متر زنان ایران برای خود ثبت کند.
حمیده اسماعیل نژاد بعد از کسب مدال طلای مسابقات 
بین المللی ارزروم ترکیه گفت: از کســب این مدال بســیار 
خوشحال هســتم. هوا خوب نبود و بارندگی بود اما در نیمه 
مسابقات، بارندگی قطع شد. در مسابقه فینال باد منفی ۱.۳ 
می وزید و این کارم را بســیار ســخت کرد ولی با این حال 
توانســتم رکورد ملی ایران و خودم را جابجا کنم و مدال طلا 

بگیرم.
وی در مورد ســطح مســابقات و وضعیت دیگر دوندگان 
حاضــر در رقابت های ترکیه تاکید کــرد: در دوی ۱00 متر، 
۱۲ دونده در دو گروه شــش نفره مسابقه مقدماتی دادند تا 
فینالیست ها مشخص شود. در این بین دو دونده ترکیه ای که 
یکــی از آنها دارنده مدال جوانان جهان بوده و دیگری رکورد 
دار دوی ۱00 متر ترکیه است قرار داشتند. می شود گفت آنها 
بهترین دونده های گروه بودند. با این حال توانســتم بهترین 

خودم باشم. دونده سرعتی ایران خاطرنشان کرد: این رکورد 
در شرایطی به دست آمده که دومین مسابقه فصل دوومیدانی 
اســت و خدا را شــکر اتفاقات خوبی برای من افتاد. من در 
مسابقات قهرمانی داخل سالن آسیا درقزاقستان با بدشانسی 
و با آسیب دیدگی چهارم شدم و مدال خوشرنگی را که هدفم 
بود را از دســت دادم. امیدوارم با همین شرایط خوب پیش 

بروم و مدال قهرمانی آسیا در فضای باز را بگیرم.
وی تاکید کرد: تمرکز من روی تمرینات فشرده برای آماده 
ســازی به منظور حضور در مسابقات قهرمانی آسیای تایلند 
است. امیدوارم بتوانم حسرت مدالی که در مسابقات قهرمانی 
داخل ســالن آسیا کسب نکردم را در مسابقات تایلند جبران 
کنم. اسماعیل نژاد بیان کرد: زمینه تصویر صفحه موبایل من 
رکورد ۱۱.۴۳ اســت و این عدد ۴۳ از مدتها پیش در ذهنم 
مجسم شده بود که توانستم در مسابقه بین المللی ترکیه آن 

را محقق کنم.
بانوی رکورد دار دوهای ســرعت ایران در پایان گفت: جا 
دارد از خانواده، مربی و همسرم که همیشه در مسیر ورزشی ام 
پشت من بوده و برای رسیدن من به آرزوها و اهدافم صبوری 
کردند تشکر کنم. همین طور از اعتماد فدراسیون هم تشکر 
می کنم که زمینه اعزام ما به این رقابت ها را فراهم کردند. در 
مسابقات قهرمانی آسیای تایلند همراه خانم فصیحی نماینده 
دوومیدانی ایران در دوهای ســرعت خواهیم بود و امیدوارم 

بهترین عملکرد را داشته باشم.

ملی پوش دوومیدانی ایران بعد از شکست رکورد ملی دوی ۱۰۰ متر

مدال آسیا را جبران می کنم

ســنگین وزن تیم ملی کشــتی فرنگی ایــران با تاکید 
بر اینکه هدفی جز کســب مدال طلا در مســابقات جهانی 
صربســتان ندارد، گفت: کسب طلای جهان با شکست لوپز 
لــذت بیشــتری دارد. امین میرزازاده در گفتگو با ایســنا، 
درباره شــرایط خود در آستانه حضور در رقابتهای رنکینگ 
قرقیزستان، اظهار کرد: تمرینات خوبی را پشت سر گذاشتیم 
و امیدوارم هم من و هم سایر بچه ها بتوانیم نتایج درخشانی 
را در این مسابقات کسب کنیم و جایگاه مان را در رنکینگ 

برای مسابقات قهرمانی جهان ارتقاء بدهیم.
دارنده مدال نقره بزرگســالان جهان و طلای امیدهای 
جهان، افزود: تمام تلاشــم را می کنم تا نماینده شایسته ای 
برای کشورم باشــم و بتوانم مدال نقره سال گذشته جهان 
را به مدال طلا تبدیل کنــم. وی درباره برنامه هایش برای 
حضور در المپیــک ۲0۲۴ پاریس، گفت: گام به گام پیش 
می روم، ابتدا هدفم کســب مدال طلا در مسابقات قهرمانی 

جهان و همچنین کســب سهمیه المپیک است. بعد از آن 
برای المپیک پاریس و کســب بهتریــن نتیجه در المپیک 
برنامه ریزی می کنم. میرزازاده درباره اعلام آمادگی میخاین 
لوپز کوبایی برای کســب پنجمین طلای المپیک و تبدیل 
شدن به پرافتخارترین کشتی گیر جهان، گفت: هر چه رقابت 
سخت تر باشد و رقبا بزرگتر باشند کسب مدال طلای جهان 
شیرینی خاص تری دارد و بیشتر می چسبد. حضور ایشان 
هم به عنوان کســی که ۴ طلای المپیک دارد قطعا سطح 
کیفی مســابقات سنگین وزن در المپیک را بالاتر می برد و 
به مدال طلا رســیدن در حضور لوپز شیرینی خاصی دارد. 
امیدوارم لذت آن را بچشــم. سنگین وزن تیم ملی کشتی 
فرنگی درباره اینکه آیا به پیروزی مقابل لوپز ۴۲ ســاله در 
المپیک پاریس فکر می کند یا خیر، گفت: قطعا. من روبروی 
هر حریفی که قرار می گیرم سعی می کنم بهترین عملکرد 

خودم را داشته باشم و به پیروزی برسم.

خط و نشان سنگین وزن ایران برای غول کوبایی

تردیدهــای »روبن یانــز« دروازه بان اســپانیایی برای 
پیوســتن به رئال ساراگوسا این باشــگاه را به سمت امیر 

عابدزاده ســوق داده اســت. به گزارش  مهر، قرارداد امیر 
عابدزاده با تیم پونفرادینا اســپانیا به پایان رسیده است و 
این دروازه بان ایرانی به زودی از این تیم جدا خواهد شد. 
پونفرادینا در این فصل عملکرد مطلوبی نداشــت و از لیگ 

دسته دوم اسپانیا سقوط کرد.
عابــدزاده که دو فصــل در پونفرادینا حضور داشــت، 
پیشــنهاداتی را از تیم های دیگر دریافت کرده اســت ولی 

هنوز مقصد بعدی او مشخص نیست.
اســپانیا در   elperiodicodearagon وب ســایت 
گزارشــی به بررســی وضعیت خط دروازه رئال ساراگوسا 

پرداخت و از عابــدزاده به عنوان یکی از گزینه های جدی 
این تیم نام برد.

طبق اعلام این رســانه، »روبن یانز« دروازه بان مالاگا 
گزینه اصلی ساراگوســا بوده اما یانز به دلیل سخت بودن 
رقابت با »کریســتین آلوارز« دروازه بان اصلی ساراگوســا 

تمایل دارد که در مالاگا بماند.
عابــدزاده و »الکس دومینگــز« لاس پالماس از لاس 

پالماس گزینه های بعدی ساراگوسا محسوب می شوند.
عابــدزاده  درخصــوص   elperiodicodearagon
نوشت: »ساراگوســا مجبور می شود به گزینه های دیگری 

متوسل شود و در این ســناریو دو نام ظاهر می شود: امیر 
عابدزاده )پونفرادینا( یکی از آنهاست. این بازیکن ۲۹ ساله 
در ایــن فصل ۳0 بازی با پونفرادینا انجام داده اســت که 
قراردادش با آنها به پایان می رسد، اگرچه این بازیکن ایرانی 
که یکــی از بهترین های تیم پونفرادینا بود، پیشــنهادات 

بیشتری دارد.« 
ساراگوســا در رقابت های لیگ دســته دوم اسپانیا که 
بعد از لالیگا دومین رقابت ســطح بالا و معتبر در اسپانیا 
محســوب می شــود، حضور دارد و فصل گذشته به عنوان 

سیزدهم لیگ ۲۲ تیمی دست یافت.

عابدزاده چطور گزینه رئال ساراگوسا شد


